
Komisia vzdelávania a kultúry pri OZ v Tvrdošovciach 

 

Zápisnica 

z 4. zasadnutia komisie vzdelávania a kultúry pri OZ v Tvrdošovciach konaného dňa 

16.4.2020 v zasadacej miestnosti Obecný dom. 

 

Prítomní: 

Prítomní sú na prezenčnej listine podpísaní, ktorá tvorí prílohu tejto zápisnice.  

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie 

2. XXII. Dni Sv. Štefana – príprava programu  

3. Diskusia 

4. Rôzne 

5. Záver 

 

 

Rokovanie: 

1. Otvorenie: 

Zasadnutie komisie zahájil a viedol predseda komisie RNDr. Michal Bara, ktorý privítal Ing. 

Mariána Tótha, MBA starostu obce, Mgr. Juditu Veresovú, prednostku OcÚ, ako aj 

prítomných členov komisie.  

2. XXII. Dni Sv. Štefana 

Kultúrna referentka oznámila prítomným, že XXII Dni sv. Štefana sa budú konať od 21. 

augusta do 24. augusta 2020. a zároveň vyzvali členov kultúrnej komisie, aby sa aktívne 

zapojili do usporiadania slávností. Pán starosta uviedol, že bola schválená finančná dotácia 

Interreg vo výške 25 000 € ale vzhľadom na tohtoročné finančné opatrenia bude odložená na 

budúci rok 2021 na 800. výročie vzniku obce Tvrdošovce.   

Kultúrna referentka spolu s pánom starostom poznamenali, že plánované verejné podujatia, 

teda aj Dni sv. Štefana - vzhľadom na aktuálnu situáciu - musíme pripraviť v súlade a 

platnými opatreniami. Ak vláda dovolí usporiadať verejné podujatia, vtedy by bol nasledovný 

program:  

Piatok – slávnostné zasadnutie OZ, uloženie vencov k soche Sv. Štefana, koncert 

Sobota – Súťaž vo varení, Otvorenie vinného dvora, vystúpenie folklórnych súborov, koncert, 

Nedeľa – Slávnostná svätá omša, jarmok, koncert 

Pondelok – Svätoštefansky ohňostroj.  

Pán starosta Ing. Tóth Marián, MBA informoval prítomných, že bude len jeden hlavný 

koncert. V sobotu bude v programe súťaž vo varení gulášu, kde Szimona Benkő navrhla, aby 



dopoludňajší program usporiadali učiteľky z MS spoločne so skautmi, čo by prinieslo nemalú 

finančnú úsporu.  

Zoltán Balogh navrhol aby sme prehodnotili, či by nebolo vhodné zrušiť tohtoročné Dni sv. 

Štefana kvôli pandémií Covid 19.  

Vzhľadom na súčasnú neistú situáciu členovia komisie navrhli počkať, či budú v blízkej 

budúcnosti ďalšie uvoľňujúce  opatrenia v oblasti usporiadania verejných podujatí.  

Predseda komisie oboznámi poslancov s vyššie uvedenými na najbližšom zasadnutí OZ.   

 

3. Diskusia  

Predseda komisie vyzval prítomných členov komisie, aby porozmýšľali o nových aktivitách, 

do ktorých by sa mohli zapojiť aj občania.  

4. Rôzne  

Predseda komisie navrhol, aby bol vypracovaný súhrnný plán spoločenských podujatí na rok 

2021, ktorý bude vypracovaný po dodaní podkladov od jednotlivých organizácií.  

 

5. Záver 

Predseda komisie poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

RNDr. Michal Bara 

predseda komisie 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Erika Csikósová, 24.4.2020 

Príloha: Prezenčná listina 

 


